



1/02/2026

١ فبراير/ ٢٠٢٦ م

Subject: Update on the Shareholders' Dispute in Sohar Flour Mills LLC

الموضوع: مستجدات الخلاف القائم بين الشركاء في شركة مطاحن صحار

Oman Flour Mills Company S.A.O.G. would like to inform its valued shareholders of the latest developments on the ongoing shareholders' dispute in Sohar Flour Mills LLC.

تود شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع. إحاطة المساهمين الكرام بأخر المستجدات المتعلقة بالخلاف القائم بين الشركاء في شركة مطاحن صحار ش.م.م.

Oman Flour Mills Company, through Atyab Investments Company, holds a 60% ownership interest in the share capital of Sohar Flour Mills LLC.

تمتلك شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع.، من خلال شركة أطياب للاستثمار، حصة ٦٠٪ من رأس مال شركة مطاحن صحار.

Over the past two years, Oman Flour Mills Company has made extensive efforts, in coordination with the other shareholders in Sohar Flour Mills, to reach an amicable resolution to the dispute in a manner that serves the interests of all parties and supports the continuity of Sohar Flour Mills' operations.

وخلال العامين الماضيين، سعت شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع. جاهدة، وبالتنسيق مع بقية الشركاء، إلى إيجاد حلول ودية للخلاف القائم بما يحقق مصلحة جميع الأطراف ويحافظ على استمرارية أعمال شركة مطاحن صحار.

However, due to the delay in reaching a final agreement among the shareholders, Oman Flour Mills Company decided to adopt an alternative course of action by resorting to judicial liquidation, which was initiated in January 2025

ونظرا للتأخير في التوصل إلى اتفاق نهائي بين الشركاء، ارتأت شركة المطاحن العمانية اتخاذ مسار بديل تمثل في التقدم بطلب التصفية القضائية، وقد تم التقدم بذلك في يناير ٢٠٢٥ م.

The competent court issued a preliminary judgment on 25 January 2026, against which Oman Flour Mills and the shareholders in Sohar Flour Mills are considering appealing

وقد أصدرت المحكمة المختصة حكما ابتدائيا بتاريخ ٢٥ يناير ٢٠٢٦ م، والذي تقوم شركة المطاحن العمانية وشركاء شركة مطاحن صحار دراسة استئناف الحكم أمام المحكمة المختصة





شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.)
Oman Flour Mills Company (S.A.O.G.)

The Company will hold a discussion session through the Muscat Stock Exchange (to be announced as soon as possible) to present certain details and respond to inquiries. According to the initial assessment, no material financial impact on the Oman Flour Mills is expected..

ستعقد الشركة جلسة نقاشية عبر بورصة مسقط (سيتم الإعلان عنها في أقرب وقت) لعرض بعض التفاصيل والرد على الاستفسارات. ووفقا للتقييم الأولي، لا يتوقع أن يترتب على ذلك أي أثر مالي جوهري على شركة المطاحن العمانية.

DocuSigned by:

2F9C0CC2E4DD474...



شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع.
Oman Flour Mills SAOG



C.R.No. 10/5841/O
P.O Box 566, Ruwi, PC 112, Sultanate of Oman
Tel : +968 24717300, Fax : +968 24 714711
Customer Service Enquiries: +968 24717333

www.omanflourmills.com
info@omanflourmills.com



س.ت. رقم: ١٠/٥٨٤١/٥
ص.ب: ٥٦٦، روي، الرمز البريدي: ١١٢، سلطنة عمان
هاتف: ٢٤٧١٧٣٠٠ (٩٦٨)، فاكس: ٢٤٧١٧٣٠٠ (٩٦٨)
خدمة متطلبات العملاء: ٢٤٧١٧٣٣٣ (٩٦٨)